
Bestyrelsens forslag om kontingentforhøjelse

Bestyrelsen foreslår at forhøje kontingentet fra 1.5.2024 med 250.- p. halvår.

Det samlede kontingent p. år for grundejerforeningens medlemmer er efter forhøjelsen på 2.000.-.

Kontingentet opkræves som hidtil 2x årligt.

Begrundelse for forslaget:

Bestyrelsens undersøgende arbejde med asfalteringsprojektet har vist, at midlerne i foreningens
vejkonto og foreningens frie midler på driftskontoen ikke er i stand til at dække udgiften for
asfalteringen af alle 4 vænger.

Flere af vejkonsulenterne og asfaltfirmaerne, som vi har haft samarbejde med, vurderer, at
asfaltering af vejene først er nødvendig om 4-5 år. Denne anbefaling giver foreningen muligheden for
at spare flere midler op gennem en forhøjelse af kontingentet.

Andre årsager, der begrunder kontingentforhøjelse, er øgede omkostninger til vedligeholdelse af de
grønne områder, udgifter til administration samt generelle prisstigninger.
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